Employment at the United Nations 
Deadlines for applications: February and March 2011 

The United Nations has changed the way in which it advertises job openings and the manner in which qualified candidates may apply for those openings. To see the list of job openings go to http://careers.un.org and scroll towards the bottom of the page to “Search job openings”. To find the openings in Population, choose “Economic and Social Development” in the drop-down list under Job Network and “Population Affairs” in the drop-down list under Job Family (note that both have to be selected for the search to work). Leave “All” in all other entries. You will then get a listing of all openings in the area of Population. 

At least three posts for population specialists will be advertised by early 2011. Posts are advertised for 60 days. If you are interested in being considered for any post, you must submit your application via the website within the specified period. To apply, follow the instructions provided in the website. 

The expected job openings are the following: 

1. Population Affairs Officer, Fertility and Family Planning Section, P-3 level (already advertised, deadline for application is 12 February 2011) 

2. Chief of the Demographic Analysis Branch, D-1 level (forthcoming) 

3. Chief of the Population and Development Branch, D-1 level (forthcoming) 

  



Emplois aux Nations Unies 

Dates limites de candidature Février et Mars 2011 

Les Nation Unies ont changé la façon dont leurs offres d’emploi sont annoncées et la procédure pour postuler à ces postes. Pour consulter la liste des offres d’emploi, veuillez visiter http://careers.un.org et sélectionner « FR » en haut de la page pour accéder à la version en français du site. Naviguez vers la section  « Recherche de postes vacants », vers le bas de la page. Pour trouver les postes en Population, choisissez « Développement économique et social » sur la liste des « Réseaux professionnels » et ensuite « Questions de population » sur la liste « Familles d’emploi » (les deux rubriques doivent être remplies pour effectuer la recherche). Laisser « Tous » dans toutes les autres rubriques. 

Au moins trois postes de spécialistes en population seront annoncés vers le début 2011. Les postes vacants sont annoncés pendant 60 jours. Si vous voulez déposer votre candidature à un poste, il vous faudra le faire par l’intermédiaire du site web dans les délais prescrits et en suivant les instructions qui y sont fournies. 
Les postes qu’il est prévu de pourvoir sont les suivants : 

1. Spécialiste des questions de population, niveau P3, Section de la fécondité et de la planification de la famille (annonce déjà parue, date limite des candidatures le 12 février 2011) 

2. Chef du service des l’analyse démographique, niveau D-1 (à paraître) 

3. Chef du service des études démographiques, niveau D-1 (à paraître)
